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Vragen van de leden Leijten en Van Nispen (beiden SP) aan de Ministers van 
Veiligheid en Justitie en van Buitenlandse Zaken over Oekraïne als drugsroute 
(ingezonden 18 mei 2017). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op de BBC uitzending «Drugs vangen in Oekraïne met 
Stacey Doolen»?1 

Vraag 2
Hoe is de situatie sinds het maken van deze documentaire gewijzigd? 

Vraag 3
Hoeveel drugs wordt er naar schatting thans via Oekraïne de Europese Unie 
ingevoerd? Waar is dit op gebaseerd? 

Vraag 4
Hoeveel Europees geld is er in Oekraïense grensbeveiliging gestopt met 
onder andere als doel de drugsvangst te vergroten? 

Vraag 5
Zijn er sinds de geïntensiveerde bijdragen aan de grensbeveiliging ook 
daadwerkelijk meer drugsvangsten gedaan? Zo nee, hoe verklaart u dit? 

Vraag 6
Hoeveel procent van inkomende vracht zou er grondig gecontroleerd moeten 
worden? Klopt het dat de internationale norm hiervoor op slechts 5% is 
vastgesteld? 

Vraag 7
Wat is uw reactie op de beschuldigingen van corruptie zoals door een 
douanier geuit in de uitzending? Deelt u de mening dat gezien de overige 
uitlatingen van ambtenaren («er komen geen drugs de Oekraïense grens 
over») het waarschijnlijk is dat corruptie inderdaad op grote schaal plaats-
vindt? 

1 «Drugs vangen in Oekraïne met Stacey Doolen» uitgezonden 12 mei 2017, rtl5. Origineel: 
Europe’s Dirty Drugs Secret, aflevering 3, uitgezonden 24 maart 2014, BBC 3.
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Vraag 8
Zijn er gevallen van Oekraïense corruptie bij de grens rondom invoer van 
drugs onderzocht? Zo ja, zijn hieruit vervolgingen en veroordelingen 
gekomen? 

Vraag 9
Wat heeft de Europese Unie gedaan ten aanzien van corruptie bij de 
grensbewaking van Oekraïne?
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